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Komutanlığı Binasının Hizmete Açılış Töreninde Konuşması  

 

Bir şehrin güvenli olması o şehre huzur kattığı gibi insanların yaşam kalitesini de 

artırır. Huzur ve güvenliğin tesis edilmesi ise o şehirdeki kamu kurumlarının uyum 

içerisinde çalışması ve vatandaş ile kamu kurumlarının güç birliği yapmasıyla 

mümkün olur. Bu bağlamda tarihiyle, doğasıyla, kültürüyle eşsiz bir güzelliğe sahip 

olan Silivri’mizi daha huzurlu ve daha güvenli bir ilçe haline getirmek adına var 

gücümüzle çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Güvenlik güçlerimize daha konforlu ve 

daha kullanışlı çalışma ortamı sağlamak, vatandaşımıza sundukları hizmetlerin 

kalitesini yükseltmek amacıyla da önemli projelerin paydaşı olduk. Göreve geldiğimiz 

günden beri Silivri İlçe Emniyet Müdürlüğü binası, Silivri İlçe Jandarma Komutanlığı 

binası, Selimpaşa Şehit Emin İpşir Polis Merkezinin yapımını bitirdik ve 

vatandaşımızın kullanımına sunduk. Bütün köylerimize, bütün mahallelerimize 

MOBESE kameralarının kurulumunu bitirdik. Yine bugün Marmara Denizi’ne 42 km 

sahili bulunan Silivri’mize, Sahil Güvenlik binasını kazandırmanın ve buraya katkı 

sunmanın mutluluğu içerisindeyiz. Sahil Güvenlik binamız, Marmara Denizi’ne olan 

kıyılarımızda huzurun, güvenliğin ve düzenin sağlanmasına büyük katkı sağlayacak. 

Silivri Belediyesi olarak Silivri’mizde kamu kurumlarıyla aramızdaki bağı 

güçlendirmeye, koordinasyonu ve eşgüdümü artırmaya devam edeceğiz. 

Şehrimizi Berlin Duvarı gibi ayıran E-5 karayolundaki trafik yoğunluğuna ve birçok 

kazanın yaşanmasına sebep olduğunu hepiniz biliyorsunuz. Şehrimizin iki yakasını 

bir araya getirecek 41 km’lik D-100 devlet yolunun yapım işine Silivri’mizde başlamış 

durumdayız. Eski stadımızın bulunduğu alanda dev bir Millet Bahçesi ve Hükümet 

Konağı projesi hızla ilerliyor. E-5’in kenarında, Selimpaşa mevkiinde 600 yataklı bir 

Eğitim ve Araştırma Hastanesinin de inşallah ihale işlerine çok yakın bir zamanda 

başlanacak. Ama biz 600 yataklı derken geçtiğimiz gün Sağlık Bakanlığı tarafından 

arandık ve Eğitim ve Araştırma Hastanesinin Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan’ın talimatlarıyla 750 yatağa çıkarıldığını öğrendik. Bunun da 

müjdesini buradan vermiş olayım. Görevde olduğumuz sürece diğer bütün sorunların 

çözülmesi için çaba sarf etmeye ve taleplerimizin takipçisi olmaya devam edeceğiz. 

Güvenlik binalarımız, hükümet konağımız, yatırım planına alınan araştırma 

hastanemiz; kısacası ilçemize kazandırılan tüm devlet yatırımları için öncelikle Sayın 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’a, hükümetimize, bu konuda desteğini 

bizlerden esirgemeyen önceki dönem İçişleri Bakanımız Sayın Süleyman Soylu’ya 

huzurlarınızda teşekkür etmek istiyorum. Yine İstanbul Valiliği yaptığı süre boyunca 

ne zaman kapısını çalmaya gitsek, kapısının Silivri’mize ardına kadar açık olduğunu 

hissettiren, şu an kabinede yeni İçişleri Bakanı olarak görev alan Ali Yerlikaya’yı 

aldığı görev nedeniyle tebrik ediyor, hayırlı uğurlu olmasını temenni ediyorum. Bu 

duygu ve düşüncelerle Sahil Güvenlik binamızın ilçemize hayırlı olmasını diliyor, tüm 

deniz şehitlerimizi rahmet ve minnetle anıyorum. Silivri’mizde huzur ve güvenlik 

ortamının tesis ve teminine katkı sağlayan tüm kurumlarımıza, güvenlik güçlerimize 

şükranlarımı sunuyorum. 

 


